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Fråga till Sektor Välfärd – Kvalitetsuppföljning 
inom Sektor Välfärds ledning  

Under nämnden den 26 oktober redovisades som inledning till ärendet ”Uppföljning 
av kvalitetsgranskning Solberga 2022” att Sektor Välfärds ledning har haft ett för 
svagt fokus på kvalitetsuppföljning. Ledningen skulle nu utveckla och stärka fokuset 
på kvalitetsutveckling. 

Frågor till Sektor Välfärd 

På vilket sätt är det planerat att Sektor Välfärds ledning ska stärka fokuset på 
kvalitetsutveckling? 
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